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استاندار آذربایجان شرقی:

در مدرسهسازی باید الگو و مقام اول کشور باشیم/ تاکید بر لزوم تقویت بانوان در مدیریت
استان

استاندار آذربایجان شرقی با بیان اینکه علاج بسیاری از پروژههای استان در مولدسازی است، گفت: باید در حوزه جذب

سرمایهگذاری اجتماعی و اقتصادی، اقدامات جدیتری انجام شود.

بهرام سرمست در نشست فرمانداران آذربایجان شرقی، با تأکید بر جایگاه ویژه این استان، اظهار کرد: آذربایجان شرقی، ویژگی های خاصی دارد و نیازمند اهتمام و جدیت ویژه ای

در مسیر توسعه است و ضرورت دارد نمایندگان دولت در شهرستان ها همت و کار مضاعف انجام دهند تا بخشی از عقب ماندگی های تاریخی جبران شود.

وی افزود: انتظار مردم از دولت چهاردهم که با شعار وفاق ملی روی کار آمده، بالاست و با توجه به نقش پررنگ استان در تعیین سرنوشت انتخابات، باید پاسخگوی این اعتماد

باشیم.

وی با اشاره به سفرهای متعدد مقامات دولتی در هفته گذشته به استان، ادامه داد: حضور وزیر ورزش، معاون رییس جمهوری، سخنگوی دولت و سایر مقامات در هفته اخیر به

این خطه، نشان دهنده توجه ویژه دولت به آذربایجان شرقی است و در این میان، سفر آیت الله اعرافی و آقامحمدی به استان نیز تصمیمات مهمی از جمله قرار گرفتن استان به

عنوان پایلوت اجرای طرح 4040 را به دنبال داشت.

سرمست با اشاره به برگزاری جشنواره ملی «اتفاق» و هفته فرهنگی تبریز در تهران با حضور مسئولان کشوری، گفت: با سفر رئیس صندوق نوآوری و شکوفایی به استان، توافقاتی

در زمینه اقتصادی و دانش بنیان ها داشتیم و درخواست ها مورد موافقت قرار گرفت.

وی با اشاره به جریانات بازی تراکتور- پرسپولیس در ورزشگاه آزادی، گفت: تماشاگران تراکتور در بازی بعد در ورزشگاه یادگار امام، نمایشی از فرهنگ، اخلاق و مدنیت ارائه دادند که

بی نظیر بود و نشان دادند استان ما متفاوت است.

وی با بیان این که همدلی و وفاق، سرلوحه تصمیمات و کارها در استان باید باشد، افزود: مدارس سنگی و کانکسی و پروژه های نیمه تمام آموزشی را در دستور کار داریم و همان

طور که در دوران ریاست دکتر پزشکیان در دانشگاه علوم پزشکی، خانه های بهداشت به عنوان الگو معرفی شدند، ما نیز باید در این بخش الگو باشیم.

استاندار آذربایجان شرقی با تاکید بر نقش خیرین مدرسه ساز، گفت: شورای مشورتی مدرسه سازی باید در شهرستان ها تشکیل شود و از سازمانهای مردم نهاد و خیرین جهت

همکاری در این شورا دعوت به عمل آید تا بتوانیم بهترین کارنامه و عملکرد را در این زمینه داشته باشیم؛ خیرین بزرگوار به خصوص حاج آقا ابراهیمی آمادگی کمک به پروژه های

آموزشی استان را دارند و اتاق بازرگانی تعهد کرده بیش از ۱۰۰ مدرسه بسازد.

وی ادامه داد: وضعیت مدارس استان و به خصوص تبریز که خاستگاه شخصیتهای بزرگی چون باغچه بان و رشدیه است، قابل قبول نیست و لازم است تا نیازسنجی انجام بگیرد و

مردم پای کار مدرسه سازی بیایند.

وی با اشاره به دیدار دکتر پزشکیان با آیت الله آل هاشم و کریم مردانی آذر در سفر غیررسمی به تبریز، خاطرنشان کرد: این دیدارها نشان داد که رویکرد رئیس جمهور، فرهنگی

است و با جدیت می خواهم در زمینه مدرسه سازی، اول کشور باشیم.

سرمست گفت: انتخاب فرمانداران در قالب چارچوب ها انجام گرفته و وارد هیچ تعامل غیرمتعارف در این خصوص نشده ام و در این راستا لازم است تا روند کنونی استان در

شهرستانها نیز پیاده شود.

وی درباره چالش های انرژی خطاب به فرمانداران نیز تصریح کرد: برابر گزارش های واصله، در روزهای آینده با توده هوای سرد مواجه خواهیم شد و باید مدیریت مصرف انرژی را

در دستور کار قرار دهیم.

وی افزود: برای جبران کسری برق، پروژه ساخت نیروگاه های خورشیدی را آغاز کرده ایم و صندوق توسعه ملی نیز ۸۰۰ میلیون دلار برای این منظور اختصاص داده که باید عملیاتی

شود و در هفته های آتی، کلنگ زنی هزار مگاوات نیروگاه جدید را خواهیم داشت.

وی به ضرورت تقویت حضور بانوان در مدیریت استان نیز اشاره کرد و گفت: در هر شهرستان، باید حداقل یک معاون فرماندار یا بخشدار ترجیحا بخشدار مرکزی از میان بانوان

انتخاب شود و مدیران کل زن در زیر مجموعه معاونت های استانداری باید منصوب شوند و در شرایط برابر بین گزینه زن و مرد برای یک پست، زنان حق تقدم دارند.

استاندار آذربایجان شرقی با بیان اینکه منش، معرفت و دیانت انسان ها مهمتر از گرایش سیاسی آن ها است، اظهار کرد: انتخاب فرمانداران، بخشداران و معاونان باید هرچه

زودتر تعیین تکلیف شده و وضعیت انتصاب فرمانداران باید تا ۱۰ روز آینده مشخص شود.
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وی گفت: الزامی برای تغییر همه مدیران نیست و همان گونه که اعلام شده، ملاک ما کارنامه و برنامه افراد است، اما اگر کسی به دولت و یا شخص آقای دکتر پزشکیان، توهین و

بداخلاقی داشته باشد، فارغ از بحث وفاق بوده و قابل قبول نیست.

- انتخابات شوراهای تبریز احتمالاً تمام الکترونیکی برگزار خواهد شد

مرتضی محمدزاده، معاون سیاسی اجتماعی استانداری آذربایجان شرقی نیز با اشاره به روند برگزاری انتخابات، گفت: احتمال دارد انتخابات شورای شهر تبریز به صورت تمام

الکترونیکی برگزار شود.

وی با تاکید بر این که باید شرایط برگزاری انتخابات در تمامی روستاها و نقاط مختلف استان مهیا شود، افزود: لازم است مدیران زیرمجموعه فرمانداران تعیین تکلیف شوند.

وی گفت: تغییرات بخشداران و معاونان فرمانداران باید تا زمان ثبت نام انتخابات شورای شهر و روستا نهایی شده و فرمانداران باید در چارچوب قانون عمل کنند و همواره در کنار

مردم باشند.
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